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Vragen In de vergadering van de Commissie Fysiek van dinsdag 31 januari 
2023 heeft PAL de onderstaande vragen niet gesteld, omdat de 
verantwoordelijk wethouder, mevrouw Wijers-van der Linden, ziek en 
niet present was. We willen dit alsnog doen zodat de inbreng van 
burgers meegenomen wordt in uw overwegingen.

In de Commissie Fysiek stelde uw college eind vorig jaar dat het doel 
om tot de helft reductie van het restafval te komen gehaald was. Wat 
u toen niet vermeldde was dat dit tevens leidde tot minder inkomsten 
dan voorzien. En later vermelde u evenmin dat er aanzienlijk meer 
zwerfvuil is gekomen sindsdien. Hierover was door de vrijwilligers 
van de zwerfvuilactiegroepen met u gecommuniceerd per mail. Een 
antwoord van de kant van de portefeuillehouder bleef echter uit en 
die informatie werd tevens niet gedeeld met de gemeenteraad. 

Op basis hiervan heeft PAL de volgende vragen.

Vragen

1. Bent u bereid om naar de toekomst toe wel alle beschikbare
    informatie te delen die relevant is of kan worden geacht met de
    gemeenteraad? 

1a. Zo niet, waarom niet?

2. Kennelijk wordt het ophalen van zwerfvuil alsmede het de
    gemeente zelf opgeruimde restafval door de gemeente niet
    meegenomen in de tellingen. Bent u bereid dit alsnog te doen
    zodat we beter kunnen vaststellen of er daadwerkelijk minder
    restafval is? 

2a. Zo niet, waarom niet?



3. Heeft de gemeenteraad inmiddels alle relevante informatie van u
    ontvangen in dezen? We doelen dan onder andere ook op de
    reacties van burgers die zich inzetten om zwerfafval te
    verzamelen.

Datum: 16.02.2023Ambtelijk advies

1. Het college deelde en deelt alle informatie die de 
gemeenteraad nodig heeft om de juiste besluiten te nemen. 
Het zwerfvuil dat door vrijwilligers geprikt wordt, gaat net als 
de inhoud van alle openbare prullenbakken, de bijplaatsingen 
en het zwerfvuil dat de buitendienst prikt, in de perscontainer 
op de gemeentewerf. Detailgegevens over zwerfvuil zijn 
daarom niet voorhanden. Om deze reden kan niet 
geconstateerd worden of er een toename is van de 
hoeveelheid zwerfvuil. Wel constateren we dat de totale 
hoeveelheid afval toeneemt, die aangevoerd wordt op de 
gemeentewerf.  

2. Er is onderscheid tussen huishoudelijk en bedrijfsafval. Het 
afval dat vanuit de gemeentewerf wordt afgevoerd, is 
bedrijfsafval. Daarom kunnen we zwerfvuil ook in de 
toekomst niet meenemen in de tellingen van huishoudelijk 
restafval. 

3. Naar mening van het college heeft de gemeenteraad alle 
relevante informatie ontvangen.

Datum: 28.02.2023

Besluit van (wie): College van B&W

Besluit college of 
portefeuillehouder

Besluit luidt: Akkoord




